

致:興業銀行股份有限公司(於中國註冊成立的股份有限公司)(「興業銀行」)

To: Industrial Bank Co., Ltd (A joint stock company incorporated in P.R.C with limited liability) (the Bank)

衍生工具短片確認書(只適用個人賬戶/公司賬戶之獲授權代理人) <u>Confirmation for Video about Derivatives</u> (For Individual Account /Authorized Agent of Corporate Account Only)

本人_____聲明、知悉並確認本人已經閱覽由銀行提供的有關 衍生工具的短片,且本人的所有疑問(如有)已獲妥善解答及解釋;本人已完全明白該短 片的內容以及衍生產品的性質及風險。

I _______declare, acknowledge and confirm that I have viewed the video about derivatives provided by the Bank and that all my enquiries (if any) have been duly answered and explained and that I fully understand the content of such video and the nature and risks of derivative products.



客戶簽署* Signed by the Customer*: (請按本行留存印鑑簽署 Please use signature(s) / chop(s) filed with the Bank)

姓名 Name:

日期 Date:

*簽署說明 *Notes for Signing:

如為聯名戶,每一帳戶持有人需獨立簽署一份《衍生工具短片確認書》。

For joint account, each account holder is required to sign a separate copy $\langle Confirmation for Video about Derivatives \rangle$.

銀行專用 For Bank Use Only	
Account No.:	
Document Handled by:	Checked by:
Date:	Date:
System Input by:	Checked by:
Date:	Date: